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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  28/2018 

z dvadsiateho ôsmeho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 23. augusta 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 24. 08. 2018 
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Zápisnica  
z 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 23. 08. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav Chren, 

Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

 

Ospravedlnený:         Bc. Ján Barát  

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, zam. obce,  

     

Verejnosť: Peter Ondriaš 

 

 

 

Program 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Mgr. Mária Molnárová 

                                                                       členovia: Pavol Čepček, Pavel Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Gálová Mária, Karol Kováč 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 

5. Návrh na schválenie upraveného rozpočtu na multifunkčné ihrisko  materiál č. 175/2018                                                                                                          

6. Návrh na schválenie Komunitného plánu Obce Žitavany na roky 2018 – 2022  

                                                                                                             materiál č. 176/2018                                                                                                               

7. Informácia starostu obce 

8. Interpelácie poslancov 

9. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 

Rokovanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Edita Grzybová. Všetkých privítala. Počet prítomných 

poslancov je 7. Poslanec Bc. Ján Barát bol ospravedlnený. Poslanec Pavel Chren sa dostavil na 
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zasadnutie OZ neskôr. Nakoľko Pavel Chren bol určený ako člen návrhovej komisie bol nahradený 

iným poslancom. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné a nahrávané na diktafón.  

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

 

Určenie návrhovej komisie:              predseda: Mgr. Mária Molnárová 

                                                           členovia: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

 

Určenie overovateľov zápisnice: Gálová Mária, Karol Kováč 

 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Poslanci nemali žiadne výhrady ani 

doplňujúci bod k navrhnutému programu. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Mgr. Mária Molnárová 

                                                                       členovia: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

3. Určenie overovateľov zápisnice:             Gálová Mária, Karol Kováč 

4. Určenie zapisovateľky:                  Henrieta Herdová 

5. Schválenie programu rokovania 

6. Vystúpenie občanov obce 

7. Návrh na schválenie upraveného rozpočtu na multifunkčné ihrisko   

          materiál č. 175/2018 

8. Návrh na schválenie Komunitného plánu Obce Žitavany na roky 2018 - 2022   

                                materiál č. 176/2018 

9. Informácia starostu obce 

10. Interpelácie poslancov 

11. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

Uznesenie č. 204/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje: 
program rokovania 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 
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Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

K bodu 4 – Vystúpenie občanov 

 

Starostka Mgr. Edita Grzybová dala slovo p. Ondriašovi 

Peter Ondriaš – sa zaujímal, prečo práve Račekovi bola poslaná objednávka na výmenu okna 

v bytovom dome za Jednotou a prečo práve u Račeka sa kupovali žľabovky na Opatoveckú ulicu. 

Vytkol starostke, že má v prvom rade osloviť našich podnikateľov nakoľko oni platia podielové 

dane v našej obci. 

Starostka obce – vysvetlila, že bol oslovený p. Jozef Chren, ktorý bol okno pozrieť a on sám 

odporučil osloviť dodávateľa,  ktorý ho montoval, nakoľko sa jedná o drevené strešné okno. 

Starostka uviedla, že výmena okna nie je hradená z podielových daní, ale z fondu opráv. 

Žľabovky  zháňali vo viacerých stavebninách, ale potrebné množstvo mali iba u Račeka čiže 

v stavebninách Pramos. 

 

K bodu 5 – Návrh na schválenie upraveného rozpočtu na multifunkčné ihrisko 

 

Starostka Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu. Uviedla, že 

upravený rozpočet je z toho dôvodu, lebo  na Úrad vlády bol odoslaný projektový rozpočet na 

sumu 70.000,- €. Účasť obce by mala byť 30 047,- € Pokiaľ verejné obstarávanie nebude do sumy 

21.000,- , tak poslanci nemusia rozpočet schváliť. 

Karol Kováč – sa uistil, či teraz schvaľujú rozpočet o 10.000,- viac ako máme v rozpočte, ak áno 

on s tým nebude súhlasiť.  

Pavol Čepček- sa zaujímal, prečo sa rozpočet tak rapídne upravil. A kto projekt takto upravil? 

Hľadal ceny na multifunkčné ihriská a táto suma je premrštená. Teoreticky verejné obstarávanie 

môže by za nižšiu sumu. On je toho názoru, aby ihrisko v obci bolo, ale nie za takéto peniaze. 

Starostka obce – uviedla ako príklad kúrenie v obecnej hale, kde sme vo verejnom obstarávaní 

ušetrili 9.000,- € 

Mária Gálová – uviedla, že ihrisko sa dá urobiť aj za 30.000,- € a dala slovo občanovi Petrovi 

Ondriašovi. 

Peter Ondriaš – rozdal poslancom cenovú ponuku, kde určitá firma robila ihrisko za 30.000,-€. 

Ďalej uviedol, že v obci Hlohovec z vlastných zdrojov vybudovali multifunkčné ihrisko za 22.000,-

€. 

Starostka obce – uviedla, nech sa firma prihlási do verejného obstarávania. 

Peter Ondriaš – podotkol že takéto firmy sa tam nikdy nedostanú, alebo sa dostanú cez ďalších 

troch – štyroch ľudí, ktorým musí ísť podiel a potom je pravda, že ihrisko stojí 70.000,- €. Uviedol, 

že žiadny rozpočet netreba upravovať, buď nám vláda dá peniaze, ktoré boli dohodnuté na 

začiatku, alebo ihrisko treba urobiť z vlastných zdrojov a netreba nikomu nič deklarovať. Dopredu 
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upozornil poslancov, že verejné obstarávanie bude aj tak zmanipulované. Už v marci vedel, kto 

bude robiť multifunkčné ihrisko. Starostke vytkol, že aj ona to vedela, nakoľko je „smeráčka“. 

Uviedol, že všetci o tom len rozprávajú, keby sú poslanci od čoho ihrisko už mohlo byť.  

Starostka obce – sa ohradila ona nerokovala so žiadnou firmou, ohľadom multifunkčného ihriska, 

iba s projektantom, ktorý robil projekt 

Ing. Jaroslav Dubec – predložil dva návrhy: ako prvý – do výberového konania postaviť ako 

členov dvoch poslancov a druhý návrh – osloviť firmy v okolí, ktoré sú schopné urobiť 

multifunkčné ihrisko približne za 20.000,-€ a vyzvať ich, aby sa zúčastnili verejného obstarávania. 

Peter Ondriaš – uviedol. že verejné obstarávanie je vždy zmanipulované, ako príklad uviedol 

firmu ViOn ako doniesoli asfalt za 80.000,- €. 

Karol Kováč - upozornil p. Ondriaša, aby neuvádzal konkrétne mená nakoľko sa zastupiteľstvo 

nahráva.  

Starostka obce – objasnila poslancom, že teraz musia urobiť jedinú vec, oznámiť začatie 

verejného obstarávania na úrad vlády a do vestníka. Pokiaľ vysúťažíme vo verejnom obstarávaní 

nižšiu sumu, tak vrátime zvyšné peniaze úradu vlády. 

Ďalej uviedla, že z úradu vlády teraz nedostaneme žiadne peniaze, lebo sme  dostali na 

multifunkčné ihrisko. Je len na nich, či tieto peniaze schvália alebo nie. Ale do budúcna sa stanú 

nedôveryhodnými partnermi. 

Karol Kováč – sa ohradil, že určite nie, lebo oni nám nadiktovali upravený rozpočet. 

Starostka obce – uviedla, že táto suma bola uvedená na projektový rozpočet, čiže maximum, ale 

vysúťažiť môžeme nižšiu sumu. 

Peter Ondriaš – uviedol, že toto je maximálne predražený projekt 

Starostka obce - upozornila, pokiaľ tento rozpočet neschvália, tak nebude žiadne verejné 

obstarávanie. 

Karol Kováč – sa informoval, či uvedený bod môžeme schváliť s výhradou, pokiaľ nie tak 

nemôžu tento bod schváliť. 

Starostka obce – zdôraznila, že rozpočet môžu schváliť s výhradou, ale nemôžu ho tak poslať na 

Úrad vlády. 

Ing. Jaroslav Dubec  - podotkol, že mi ako Obec máme spolufinancovanie 5% , tak to dodržme 

a hotovo. 

Ing. Milan Barabáš – sa informoval, ak teraz schválime uvedený rozpočet, kde je zaručené, že 

oslovené firmy, ktoré by to boli schopné urobiť za nižšiu cenu sa do verejného obstarávania 

prihlásia. 

Peter Ondriaš – ani im nedajú možnosť prihlásiť sa do verejného obstarávania, lebo nebudú mať 

zaplatené. 

Pavol Čepček – sa opäť pýtal, kto upravil tento rozpočet. 

Starostka obce - odpovedala: projektový rozpočet – ktorý bol poslaný na úrad vlády 

Ing. Milan Barabáš – p. Čepčekovi to vysvetlil nasledovne - niekto dal ponuku na ihriská so 

sumou 50.000,- + 5% spoluúčasť, po nejakej dobe sa to upravilo, keď sa vedelo, ktoré obce 

dostanú ihriská, čiže chceš alebo nechceš. 

Pavol Čepček – uviedol, že napriek tomu, že bude veľká chyba, keď nebude ihrisko, ale nemôže 

súhlasiť s upraveným rozpočtom.  

Karol Kováč – nakoľko sme súhlasili s iným rozpočtom za iných podmienok a teraz podmienky 

boli zmenené nemôžeme súhlasiť. 
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Pavol Čepček – uviedol, že aj starostka má pravdu, že budeme v budúcnosti nedôveryhodní. 

Karol Kováč –podotkol, že štát a „smeráci“ sú nedôveryhodní nakoľko menia podmienky. 

Peter Ondriaš – uviedol, že dedina prežije, keď mašľu neprídu prestrihnúť „smeráci“ a vytkol 

starostke, že je tu už rok a nič nekoná.  

Starostka ukončila diskusiu k tomuto bodu a dala hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 205/2018  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo: 

návrh na schválenie upraveného rozpočtu žiadosti o poskytnutie NFP – multifunkčné ihrisko 

 

neschvaľuje: 

upravený rozpočet  poskytnutia dotácie v programe „Podpora rozvoja športu na rok 2018“, 

podprogram č. 1 – výstavba multifunkčných ihrísk s umelým trávnikom a mantinelmi. Rozmer 

ihriska 33 x 18 m. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 6 Ing.Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová,  Karol Kováč, 

Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Zdržal sa: 1 Miroslav Chren 

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

K bodu 6 – Návrh na schválenie Komunitného plánu Obce Žitavany na roky 2018 - 2022 
 

Starostka Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu. Uviedla, že návrh 

Komunitného plánu poslanci dostali začiatkom augusta na pripomienkovanie. Bolo potrebné ho 

prepracovať nakoľko doteraz bola upravená iba jedna smernica ohľadom príspevku k narodeniu 

dieťaťa. 

V tomto bode sa dostavil na rokovanie obecného zastupiteľstva poslanec Pavel Chren. 

Starostka otvorila diskusiu. 

Karol Kováč – podrobne prebral stranu po strane a uviedol svoje dotazy. Niektoré boli formálne, 

iné doplňujúce. Žiadal doplniť medzi akcie v obci, akciu - Takto si tu žijeme, zaujímal sa, ako 

v obci zabezpečujeme sociálnu pomoc, či máme niekoho s funkciou osobitného príjemcu 

sociálnych dávok. Ďalší bod ku ktorému mal výhradu je rozpočet k sociálnym službám, ako aj k 

bodu, že právo na sociálne služby je zaručené všetkým občanom rovnakým dielom. Uviedol, že 

jediné čo máme zahrnuté v tejto pomoci je osem dôchodcov. Navrhol prepracovať VZN 3/2009 

o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby, nakoľko po 

formálnej a obsahovej stránke je nezodpovedajúce. „Na splnenie cieľa ohľadom sociálnych služieb 
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je potrebné navýšiť rozpočet“, tento bod navrhol zrušiť úplne, nakoľko Obec na to nemá v rozpočte 

peniaze. Prečo platíme 8 ľudí z nášho rozpočtu, keď ich môže platiť štát.  

Vytkol viac nezrovnalostí v Komunitnom pláne a uviedol, že má skúsenosti s vypracovaním 

interných smerníc a nemôže súhlasiť s navrhnutým Komunitným plánom, nakoľko je tam veľa 

nezrovnalosti. Zaujímal sa prečo nezasadala sociálna komisia a nerokovali o uvedenej téme. Ako 

môžu schváliť, že to tak je, keď to tak nie je. Upozornil poslancov, ak teraz odsúhlasia tento 

Komunitný plán, môže sa im to v budúcnosti vrátiť. Nechce, aby sa pokračovalo, tak ako 

v minulosti, bezhlavo schvaľovali VZN – ka a nikto netuší čo tam je.  

Peter Ondriaš –  sa informoval, či má obec zriadený Obecný sociálny podnik, na ktorý je možné 

získať eurofondy. 

Karol Kováč- uviedol, že Komunitný plán nie je dostatočne pripravený.  

Pavel Chren- uviedol nakoľko je tu veľa chýb, navrhuje tento plán dať prepracovať Karolovi 

Kováčovi, poslanci nech predložia pripomienky. 

Pavol Čepček – uviedol, že starostka poslala mailom Komunitný plán začiatkom augusta s tým, 

aby ho poslanci pripomienkovali. Nik neposlal pripomienku. 

Starostka obce – sa zaujímala, prečo Karol Kováč svoje pripomienky neposlal skôr.  

Karol Kováč – sa ohradil tým, že zasadnutie OZ malo byť v septembri.  

Pavel Chren  - uviedol, že všetci nevedia čo má obsahovať Komunitný plán.  

Poslanci sa jednoznačne zhodli, že musí zasadnúť sociálna komisia.  

Starostka dala hlasovať za tento bod. 

 

 

Uznesenie č. 206/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo 

návrh na schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Žitavany na roky 2018 – 2022, 

 

neschvaľuje 

Komunitný plán sociálnych služieb obce Žitavany na roky 2018 – 2022, 

 

žiada 

Komisiu pre zdravotníctvo, bytové hospodárstvo, sociálne veci a obchod 

 prerokovanie, doplnenie a zapracovanie pripomienok Komunitného plánu sociálnych služieb 

obce Žitavany. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 8 Ing.Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

K bodu 7 – Informácia starostu 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a za spoluprácu na obecnej akcii „Takto si tu žijeme“ 

a zároveň poslancom vytkla, že predošlej predchádzajúcej akcii „Posedenie pri hudbe“ sa 

nezúčastnili, ani nepomohli pri organizácii.  

Z tohto dôvodu sa ruší nasledujúca obecná akcia „Pálenie vatry“, nakoľko sa poslanci organizačne 

nezapojili. Ďalej poslancov informovala o nasledujúcich aktivitách: 

- projekt na osvetlenie ulica Viničná je vysúťažený, vyhrala firma z Dolného Kubína 

- kúrenie v obecnej hale je pred ukončením 

- vyčistili sa jarky na ulici Kňažickej a 9. mája 

- budú sa osádzať žľabovky na ulici Opatoveckej pri zastávke, nakoľko občanom pri daždi 

tečie voda do dvorov 

- chodník na Hlbokej je v realizácii  

- 28. augusta. 2018 o 17:30 sa budú klásť vence k pomníkom pri príležitosti SNP, žiada účasť 

poslancov 

 

 

K bodu 8. Interpelácie poslancov 

 

Starostka obce vyzvala poslancov, aby predložili príspevky do diskusie. 

 

Ing. Jaroslav Dubec – mal pripomienku k pomníkom, aby sa obnovili aspoň písmená na 

náhrobných kameňoch. Dal návrh upraviť hrob českého vojaka Liblicha a v budúcom roku urobiť 

spomienkovú akciu s tým, že sa oslovia aj príbuzní z Českej republiky.  

Ďalej dal do pozornosti, že minister práce p. Richter prisľúbil, že uvoľní peniaze do sociálneho 

systému na opatrovanie chorých, podal návrh na zapojenie sa podaním žiadosti, a tým odbremeniť 

obecný rozpočet. Ďalej dal do pozornosti, že pri obecných akciách chýba vonkajšie WC.  

Miroslav Chren – informoval poslancov ohľadom „Lúčok“. Rozprával sa s p. Gajdošom zo 

Šimkovej ulici a on navrhol, že ich netreba mulčovať, ale stačí ich pokosiť nakoľko sa pred pár 

rokmi ešte kosili.  

Karol Kováč – uviedol, že to nie je reálne. 

Miroslav Chren – navrhol dať „Lúčky“ pokosiť cestárom alebo zamestnancom obce. 

Starostka obce – uviedla, že zvolá brigádu a môžu kosiť.  

Po vzájomnej diskusii sa poslanci zhodli, že „Lúčky“ sa musia jednoznačne zmulčovať, nakoľko 

sú tam už nálety a nerovný terén.  

Pavol Čepček – poďakoval za spoluprácu na akcii Takto si tu žijeme a upozornil, že bol problém 

s parkovaním.  

Ing. Jaroslav Dubec – navrhol vyznačiť čiary na asfalt 

Pavol Čepček  - navrhol povoliť parkovanie pokiaľ je akcia na tráve. Ďalej sa zaujímal aká suma 

sa vyzbierala z tomboly.  

Starostka obce– vybrala sa suma 523,- €. Poslancov informovala o konkrétnych sumách 

a položkách, kde sa peniaze z tomboly použili. Ostalo 208,- €. Tieto peniaze budú použité na 
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výdavky v budúcich obecných akciách. 

Pavol Čepček – sa ďalej zaujímal, či prišla odpoveď na reklamáciu ohľadom kanalizačných 

poklopov. Boli za ním rodičia s otázkou,  kto obsadí pracovné miesto učiteľky v materskej škole, 

nakoľko jedna učiteľka odchádza na materskú dovolenku. 

Starostka obce– uviedla, že cez úrad práce tu pracuje p. Kukučková, a miesto sa ponúklo jej. 

Pavol Čepček – znovu apeloval na rýchlosť v obci, hlavne na Kňažickej ulici. 

Mgr. Mária Molnárová – upozornila na vŕbu na Kňažickej ulici, ktorá rastie do chodníka 

a prekáža chodcom.  

Karol Kováč – vodovod na ulici Viničnej treba upraviť. Do šupákov padá zemina. 

 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 18:55 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová  ....................................... 

 

 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

 

 

Overovatelia:  

 

Gálová Mária  ......................................... 

 

 

 

 

 

Karol Kováč             .......................................... 

 

 

 


